
Kterak se pánové Mouka, Kuřec a Havlíček o vánoční kluziště 
zasloužili 

 

Reagujeme na článek „Ohlédnutí za projektem Vánoční kluziště!!!“ 
v únorovém měsíčníku Centrum. Fakta jsou následující: 

V minulém volebním období proběhlo několik pokusů o obnovu kluziště 
před vánočními svátky v centru města. Jako nejekonomičtější se ukázala 
varianta zakoupení mobilního kluziště městskou společností SAREZA, což 
bylo výsledkem dohody mezi tehdejším vedením obvodu a vedením 
města. Podmínkou vedení města bylo, že obvod Moravská Ostrava a 
Přívoz zajistí řádově kvalitnější vánoční trhy s bohatým kulturním 
programem. Obvod skutečně zafinancoval a zorganizoval velmi zdařilé 
vánoční trhy již na vánoce 2009, mobilní kluziště si pak SAREZA zakoupila 
v roce 2010. V září 2010 vyvstal poslední problém – totiž zafinancování 
vlastního provozování kluziště, o které se měl rozdělit obvod s městem. 
Tehdy došlo skutečně k ohrožení celé akce, když pan náměstek Kuřec 
informoval vedení města, že obvod na podíl na provozování kluziště nemá 
peníze, aniž znal skutečný stav financí městského obvodu a aniž 
informoval o problému starostu. Vedení města skutečně zvažovalo o 
přesunutí kluziště na jiný městský obvod. Naštěstí doslova za pět minut 
dvanáct tehdejší finanční náměstek primátora RNDr. Ženatý sám 
zkonzultoval situaci se starostou obvodu a došlo k dohodě, že město na 
provoz vydá 900 tis Kč a obvod 300 Kč. Podařilo se nám tuto částku 
schválit na vůbec posledním jednání zastupitelstva v říjnu. Kluziště a 
vánoční trhy byly zachráněny. Jaké zásluhy si vlastně pánové Mouka, 
Havlíček a Kuřec přivlastňují? 

 

Váš Modrý Raoul 


